
 
 

Schriftelijke vragen ex artikel 42 RvO 

Rommel in de binnenstad en onlogisch geplaatste 
containers  
 
Plaatsing nieuwe GFT-containers 

In november 2024 kondigde de gemeente Woerden aan 100 nieuwe GFT-
verzamelcontainers te plaatsen bij hoogbouw en in de binnenstad. Daarbij werd vermeld dat 
deze containers zouden komen te staan ‘naast de andere containers en zijn te openen met 
de afvalpas’. 

In de binnenstad lijken de nieuwe containers deze week te zijn geplaatst. De VVD heeft 
signalen van ondernemers en inwoners ontvangen over de locatie van de containers. Deze 
staan vaak wel in de buurt van bestaande restafvalcontainers of glasbakken, maar er zeker 
niet altijd naast. Op meerdere locaties staan de nieuwe containers in plaats daarvan voor 
een winkeletalage, heel dicht op een fietsenrek of helemaal op zichzelf midden op de stoep, 
met alleen een normale prullenbak in de buurt. Op de website met het overzicht van de 
uitgekozen locaties valt te zien dat er meer plekken zijn waar de GFT-containers niet naast 
bestaande containers komen te staan. 

                
 

      

Ter illustratie: enkele locaties in de binnenstad. In rood de nieuwe container of de voorziene locatie, in geel de bestaande. 

Van lang niet alle containers valt dus te begrijpen waarom ze op ogenschijnlijk onlogische 
plekken zijn neergezet. Tegelijkertijd leveren ze wel hinder op: ondernemers die veel geld 
steken in een mooie etalage hebben opeens een container voor de deur en je fiets parkeren 
gaat niet overal even makkelijk. De VVD heeft vernomen dat ondernemers en bewoners niet 
zijn betrokken bij de plaatsing. 

https://woerden.maps.arcgis.com/apps/instant/basic/index.html?appid=5e2269a350af4f259c150c64c2bed5b0


In aanvulling op de tijdens de raadsvergadering van 23 januari te stellen raadsvragen heeft 
de VVD-fractie de onderstaande vragen: 

1. Hoeveel van GFT-containers in de gemeente – inclusief de nieuw geplaatste of te 
plaatsen containers – staan in de binnenstad? Hoeveel containers buiten de 
binnenstad zijn bedoeld voor hoogbouw? 

2.  
a. Waarom heeft het college ervoor gekozen 100 nieuwe GFT-containers te 

plaatsen, terwijl het aantal oudpapiercontainers in de hele gemeente ca. 40 is 
en in de binnenstad zelfs maar 3, waarvan 2 op het Defensie-eiland? Hoe 
wordt een goede spreiding van verzamelcontainers – zowel qua locaties als 
afvalsoorten – verzekerd? 

b. Hoe verhoudt het antwoord op vraag 2a zich tot het streven uit het 
Grondstoffenbeleidsplan om ‘verzamelcontainers bij hoogbouw locaties te 
plaatsen waar bewoners weinig ruimte hebben om de PMD-zakken en het 
oud papier inpandig op te slaan’, wat ook voor de binnenstad geldt? 

3.  
a. Op welke wijze kunnen ondernemers of inwoners bij het college kenbaar 

maken dat zij hinder ervaren van onlogisch geplaatste GFT-cocons? 
b. Welke acties kan het college ondernemen om deze hinder te verminderen, 

eventueel door de GFT-cocons te verplaatsen? Welke kosten zijn met die 
verplaatsing gemoeid? 

Rommelige binnenstad 

Het is de VVD-fractie opgevallen dat de binnenstad pakweg het laatste halfjaar minder goed 
schoon wordt gehouden dan daarvoor. Bij veel afvalcontainers ligt regelmatig afval, PMD-
containers zijn vaak vol (waardoor zakken ernaast worden gezet of aan hekwerk gehangen) 
en naast plantenbakken of onder fietsrekken liggen hopen bladeren vermengd met ander 
afval. In enkele gevallen ligt zelfs bouwafval op straat. We horen ook van inwoners en 
ondernemers terug dat zij ontevreden zijn over de uitstraling van de binnenstad. 

           

4. Herkent het college het signaal dat de binnenstad minder schoon is dan voorheen? 
Komt dit volgens het college door een afname in reiniging of een toename in 
zwerfafval? 

5. Hoe gaat het college om met afval naast containers en op andere plekken in de 
binnenstad? Op welke wijze wordt hierop gehandhaafd? Hetzelfde geldt voor 
containers in woonwijken buiten de binnenstad. 

6. Met welke frequentie vindt reiniging van de binnenstad plaats? 

De Woerdense VVD, Florian van Hout 


